
Or.0002.7.2024 
 

PROTOKÓŁ Nr VI.2024 
Sesji Rady Gminy Sokoły, która odbyła się 29 października 2024 r. w godz. 10.00 – 12:45 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sokoły 
 

Obradom przewodniczył Tomasz Gosk Przewodniczący Rady. Sesja rozpoczęła się o godz. 
10:00. 

W sesji uczestniczyli radni według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
 

1) Radosław Choiński – Wójt Gminy; 
2) Barbara Idźkowska – Sekretarz Gminy; 
3) Katarzyna Ochocka – Skarbnik Gminy; 
4) Bożena Perkowska – Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego; 
5) Waldemar Kikolski – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokołach (Wicestarosta Powiatu 

Wysokomazowieckiego); 
6) Danuta Perkowska – Prezes Banku Spółdzielczego w Sokołach; 
7) Magdalena Pietruczak – Dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach; 
8) Krystyna Dworakowska – Kierownik Klubu Dziecięcego w Sokołach; 
9) Katarzyna Komar – Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego w Sokołach; 
10) Andrzej Jamiołkowski – Delegat Podlaskiej Izby Rolniczej; 
11) Dariusz Matuk – Radca Prawny. 
12) Mieszkańcy gminy. 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
oraz sołtysi wg załączonej listy obecności – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Tomasz Gosk. Przywitał radnych, sołtysów, 
wójta gminy, zaproszonych gości i wszystkich obecnych na sali. Na podstawie listy obecności 
poinformował, że w sesji uczestniczy 11 radnych. W związku z tym rada gminy może podejmować 
prawomocne uchwały. Ponadto ogłosił, że obrady Rady Gminy Sokoły są transmitowane, nagrywane 
i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Gminy, 
zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Pełna treść 
informacji dotyczącej obowiązku informacyjnego wynikającego z art. 13 RODO znajduje się na stronie 
BIP-u i tablicy ogłoszeń urzędu. Głosowania jawne na sesjach rady odbywają się za pomocą urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.  
 
Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 
przekazany radnym na skrzynki poczty elektronicznej. Następnie zwrócił się do radnych z zapytaniem, 
czy mają uwagi lub inne propozycje do proponowanego porządku obrad? Jednocześnie przedstawił, 
że zgodnie z art. 20 ust 1a ustawy o samorządzie gminnym zmiany w porządku obrad mogą być 
wprowadzone bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu przyjęcie zaproponowanego porządku 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych: 

 głosy za: 11 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
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Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że Rada Gminy przyjęła zaproponowany 
porządek obrad. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu V Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja z pracy Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wręczenie gratulacji sołtysom wybranym na kadencję 2024-2029. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

7. Rozpatrzenie wniosków i podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

1) ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w klubie 
dziecięcym prowadzonym przez Gminę Sokoły; 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2023-2032; 

3) zmian w budżecie gminy na 2024 rok; 

4) rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy; 

5) rozpatrzenia skargi na sołtysa sołectwa Perki-Wypychy; 

6) opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Sokoły. 

8. Omówienie założeń do projektu budżetu gminy na 2025 rok. 

9. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 3. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał wyciąg z protokołu V Sesji Rady Gminy, 
który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uwag do protokołu poprzedniej sesji nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu protokół V Sesji Rady Gminy Sokoły. 
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych: 

 głosy za: 11 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu V Sesji Rady Gminy Sokoły 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że protokół V Sesji Rady Gminy Sokoły został 

przyjęty. 
 
Ad. 4. 

Wójt Gminy Radosław Choiński zapoznał z informacją z pracy pomiędzy sesjami za okres od 
17 września 2024 r. do 29 października 2024 r. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Podczas czytania informacji na posiedzenie przybyło 2 radnych. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 

 
Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że na podstawie Uchwały Nr III/15/2024 
Rady Gminy Sokoły z dn. 25 czerwca 2024 r. w sprawie zarządzenia wyborów organów wykonawczych 
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sołectw na terenie Gminy Sokoły Wójt Gminy Sokoły zwołał zebrania wiejskie we wszystkich 
sołectwach gminy Sokoły w celu przeprowadzenia wyborów sołeckich. Wybory odbyły się w terminie 
od 8 lipca do 11 września 2024 r. W czterech sołectwach nie wybrano sołtysów i rad sołeckich. 
W związku z tym na wnioski mieszkańców ponownie zwołano zebrania. W rezultacie ostatnie wybory 
odbyły się 21 października 2024 r. W 49 sołectwach wybrano 47 sołtysów i rad sołeckich. Na chwilę 
obecną sołtysów nie mają tyko wsie Pęzy i Rzące. Dziś chcielibyśmy pogratulować wszystkim 
sołtysom wybranym na kadencję 2024-2029. Sołtys to nie tylko przewodniczący lokalnej 
społeczności, ale przede wszystkim osoba, która staje się łącznikiem pomiędzy mieszkańcami 
a gminą. Jest głosem swoich sąsiadów, troszczy się o ich potrzeby, dba o wspólne dobro i inicjuje 
działania na rzecz rozwoju swojej miejscowości. Niech oddanie mieszkańcom i lokalnym sprawom 
sołectwa będzie zawsze nadrzędnym celem, a zaufanie którym zostali Państwo obdarzeni dodaje 
odwagi i wytrwałości w wypełnianiu powierzonej misji. Życzymy Wam, aby każdy dzień kadencji był 
pełen satysfakcji z osiągnięć oraz wspólnych sukcesów, a podjęte działania spotkały się z uznaniem 
i wsparciem ze strony mieszkańców.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński wyczytywał z listy imiona i nazwiska sołtysów. 
Sołtysi wychodzili na środek sali, a Przewodniczący Rady Tomasz Gosk i Wójt Gminy Radosław 
Choiński wręczali im dyplomy z gratulacjami. 

Wójt Gminy Radosław Choiński złożył gratulacje sołtysom. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że w trakcie przerwy na schodach do 

Urzędu Gminy zostanie wykonane pamiątkowe zdjęcie z sołtysami i radnymi. 
 
Ad. 6. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie Magda Ożarowska zapoznała z informacją 
o stanie realizacji zadań oświatowych Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie w roku szkolnym 
2023/2024, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Na salę obrad weszła pani EJ i przed stołem prezydialnym położyła worek z odpadami. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk po upomnieniu pani EJ usunął z sali obrad worek z jego 

zawartością. 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokołach Waldemar Kikolski przedstawił informację o pracy 

SP w Sokołach w roku szkolnym 2023/2024, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Radny Marek Czajkowski oświadczył, że przyczyną niekorzystania przez 20 % uczniów Szkoły 

Podstawowej w Sokołach z obiadów jest automat ze słodyczami postawiony w szkole. Stwierdził, że 
szkoła powinna usunąć automat i propagować zdrowy tryb życia. Przyzwyczajenia z dzieciństwa będą 
powielalne w życiu dorosłym. Odnosząc się do przedstawionej informacji oświadczył, że znalazł się 
w niej zapis mówiący o nauce kreatywności, wyrażania własnego zdania, samo dokształcaniu 
i poszerzaniu horyzontów. Zapytał, dlaczego konkurs matematyczny „Kangur” propagowany przez 
szkołę jest odpłatny? Opłata wynosi 15 zł. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokołach Waldemar Kikolski odpowiedział, że nie mówił, iż 
wszystkie wycieczki i konkursy są bezpłatne. Konkurs matematyczny „Kangur” jest konkursem 
ogólnopolskim skierowanym wyłącznie do osób chętnych. Nie mamy wpływu na jego regulamin 
i wysokość opłaty. Odnosząc się do kwestii niezdrowej żywności w automacie wyjaśnił, że oferowany 
asortyment jest kontrolowany przez pracowników Sanepidu. Nie mamy podstaw do uznania wyników 
przeprowadzanych kontroli za nierzetelne. Automat został postawiony w szkole na wnioski dzieci 
i rodziców. Nie wszystkie dzieci muszą korzystać z produktów dostępnych w automacie. 

Radny Marek Czajkowski powiedział, że takie działania propagują niezdrowy tryb życia dzieci. 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokołach Waldemar Kikolski oświadczył, że omówi wniosek 

radnego na zebraniu z rodzicami. Jeżeli rodzice zdecydują, aby usunąć automat, to go usuniemy. 
Sołtys wsi Kruszewo-Brodowo Bożenna Żukowicz oświadczyła, że o losach automatu powinni 

zdecydować rodzice. Nikt nie zmusza dzieci do kupowania produktów. Jeżeli nie chcemy, aby nasze 
dzieci, czy wnuki korzystały z automatu, to nie powinniśmy dawać dzieciom pieniędzy. 
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Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie Magda Ożarowska poinformowała, że 
dzieci ze Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie również uczestniczą w różnych konkursach. 
Regulaminy konkursów są nam znane i nie mamy na nie wpływu. Jeżeli ktoś jest zainteresowany 
udziałem w konkursie, to musi wnieść wymaganą opłatę. 

Radny Marek Czajkowski powiedział, że każdy rodzic ma indywidulane podejście do kwestii 
wychowania swego dziecka. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokołach Waldemar Kikolski poruszył temat zainteresowania 
dzieci i młodzieży uczestnictwem w klubie kolarskim z Kulesz Kościelnych. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk zakończył dyskusję i ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 
 

Ad. 7. 
1) 
 Po przerwie Przewodniczący Rady Tomasz Gosk wznowił obrady i przekazał głos Sekretarz 
Gminy Barbarze Idźkowskiej. 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w klubie dziecięcym 
prowadzonym przez Gminę Sokoły. 
 Radny Marek Czajkowski zapytał, czy z dofinansowania mogą skorzystać rolnicy, bezrobotni 
i osoby przebywające na tzw. chorobowym? 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska zapoznała z zasadami programu i odpowiedziała, że 
każda z wymienionych grup osób będzie mogła skorzystać z dofinansowania z programu „Aktywnie 
w żłobku”. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 
o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w klubie dziecięcym 
prowadzonym przez Gminę Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w klubie dziecięcym prowadzonym przez 
Gminę Sokoły, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr VI/26/2024 
w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w klubie 

dziecięcym prowadzonym przez Gminę Sokoły, stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
 
2) 

Skarbnik Gminy Katarzyna Ochocka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 12 radnych: 

 głosy za: 12 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr VI/27/2024 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032,  
stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 
3) 

Skarbnik Gminy Katarzyna Ochocka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2024 rok. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2024 rok. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2024 rok, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr VI/28/2024 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  
stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 
4) 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
protestu wyborczego dotyczącego wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że państwo radni otrzymali na skrzynki 
poczty elektronicznej protest wyborczy. Zapytał radnych, czy jest potrzeba odczytania pisma? 

Radni zdecydowali, że nie ma potrzeby odczytywania pisma. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Czajkowski zapoznał ze stanowiskiem Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Sokoły z dnia 8 października 2024 r., które stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu. 
 Przewodniczący Rady Tomasz Gosk zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 Wnosząca protest EJ oświadczyła, że terminem wyborów sołtysa interesowałam się na wiele 
tygodni wcześniej. W rozmowie telefonicznej z pracownikiem gminy uzyskałam informację, że będzie 
to 26 sierpnia o godz. 11:30. Przygotowałam się rzetelnie na temat wykorzystania funduszu 
sołeckiego z różnego rodzaju skryptów. Chciałam na zebraniu poruszyć szereg nieetycznych 
zachowań sołtysa, dotyczących przede wszystkim mojej osoby. Ingerencja uciążliwa w sprawy 
prywatne, pouczając, abym zaprzestała interesować się Krzyżewem. Chodzi o czas, kiedy to 
przewodniczyłam społecznemu komitetowi obrony szkoły w Krzyżewie, nachodzenie mojej rodziny 
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z tegoż powodu, cytuję „Niech Elżbieta przestanie jeździć na Krzyżewo”. Było to powodem 
nieporozumień rodzinnych. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk przerwał wypowiedź i powiedział, że rozmawiamy tutaj 
o proteście wyborczym, a nie o jakichś prywatnych sprawach. Poprosił o skupienie się na konkretach. 

Wnosząca protest EJ kontynuując wypowiedź oświadczyła, że w proteście wyborczym nie 
został uwzględniony wniosek o przełożenie terminu wyborów. Wniosek był złożony 26 sierpnia, jest 
to poniedziałek w dniu wyborów. Był uzasadniony z uwagi na okoliczności, które wykluczał szereg 
osób z uczestnictwa w tych wyborach sołeckich. Zostaliśmy pozbawieni demokratycznego udziału 
w wyborach. Rano dzwoniłam do pracownika urzędu. Stwierdził, że trzeba złożyć pismo z podpisem 
pięciu osób o przesunięcie wyborów. Powiedziałam, że dopełnię tego. Podczas zbierania podpisów 
wysłuchiwałam pretensji mieszkańców dotyczących zachowań sołtysa. Tak jak powiedziałam, że 
przywiozę, przywiozłam. I niestety, z panem wójtem rozmawiałam i powiedział, że zostanie 
odczytany ten wniosek o przesunięcie wyborów, jednak z protokołu zebrania wynika, że nie został 
odczytany. Mieszkańcy wypowiadali się, że nie pójdą na wybory, jak się później okazało poszli, 
ponieważ byli nawoływani na zebranie. Niektórzy uważali, że trzeba być bo przyjechały urzędniczki 
i wójt nakazał przeprowadzenie wyborów sołtysa. Zostaliśmy pozbawieni możliwości udziału 
w wyborach. Okoliczności rozstrzygania protestu dochodziłam u pana wójta, który powiedział, że 
będą wezwani mieszkańcy. W spotkaniu nie uczestniczyli wszyscy mieszkańcy, tylko ci którzy 
wspierają sołtysa. 
 Sołtys wsi Kruszewo-Brodowo Bożenna Żukowicz powiedziała, że też jest sołtysem. Były 
wybory i to już nie pierwsze. Dużo razy były i jest taka sytuacja, jeżeli mieszkańcy, sąsiedzi mieszkają 
ciągle w tej miejscowości, to oni dokładnie wiedzą, kogo wybrać, jak wybrać, co on - ten sołtys - 
oznacza. Ale są mieszkańcy, którzy nie mieszkają w tej miejscowości, tylko są zameldowani, mają 
prawo wyborcze, zjawiają się raz na miesiąc, albo na dwa i chcą uczestniczyć w życiu mieszkańców. 
Nie czarujmy się, w życiu mieszkańców uczestniczą ci, którzy na stałe mieszkają w tej miejscowości 
i popierają czy sołtysa czy kogokolwiek. Nie można zrzucać winy na sołtysa, że nie poinformował 
osoby, która na co dzień tu nie mieszka o wyborach sołtysa. We wsi jest tablica ogłoszeń. Ludzie ze 
sobą rozmawiają i utrzymują stosunki sąsiedzkie. 

Wnosząca protest EJ zapytała, kogo pani sołtys ma na myśli, że nie mieszka we wsi tylko raz 
na miesiąc przyjeżdża. 

Sołtys wsi Kruszewo-Brodowo Bożenna Żukowicz powiedziała, że jej odpowiedź była ogólna, 
ale jednocześnie zrozumiała dla wszystkich. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby się wypowiedzieć? 
Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

protestu wyborczego dotyczącego wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu 

wyborczego dotyczącego wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy, stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr VI/29/2024 
w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy, 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu 
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5) 
Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na sołtysa sołectwa Perki-Wypychy. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że państwo radni otrzymali na skrzynki 

poczty elektronicznej treść skarg. Zapytał radnych, czy jest potrzeba odczytania pism? 
Wnosząca skargę EJ poprosiła o odczytanie pism. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk odpowiedział, że o tym decydują radni. 
Radni opowiedzieli się za nieodczytywaniem pism. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Emilia Pietruczak zapoznała ze 

stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Sokoły z dnia 8 października 2024 r., 
które stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Wnosząca skargę zapytała, czy ma schować dowód (przyniesiony worek odpadów)? 

Przedstawiła, że została nastraszona wezwaniem policji i potraktowana, jak przestępca. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk zapytał, kto mówił o policji? Przypomniał, że posiedzenie 

komisji Skarg, Wniosków i Petycji było 8 października, na które skarżąca się nie stawiła. Były tam 
wyjaśniane wszelkie wątpliwości odnośnie złożonych pism. Wysłaliśmy pani zaproszenie listem 
poleconym za potwierdzeniem odbioru. 

Wnosząca skargę odpowiedziała, że nie stoi przy skrzynce pocztowej. Urząd Gminy dysponuje 
jej numerem telefonu i adresem e-mail. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk oświadczył, że urząd gminy jest zobowiązany do 
prowadzenia wyłącznie formalnej korespondencji. 

Wnosząca skargę powiedziała, że nie jest radną. Urząd Gminy obowiązują odpowiednie 
terminy. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk odpowiedział, że termin został zachowany. Zapytał, czy 
ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

Wnosząca skargę powiedziała, że w kwestii „śmieci” mieszkańcy uważają, że wszystko jest 
w porządku. Oświadczyła, że chciałaby odczytać protokół. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk zapytał, jaki to ma związek ze sprawą? 
Wnosząca skargę odpowiedziała, że ma to związek ze sprawą skargi. Przedstawiła, że 

protokół został sporządzony na okoliczność przekazania materiału dowodowego, tj. ostre elementy 
zebrane przed włączeniem się do ruchu drogowego na odcinku drogi Perki-Wypychy - Zdrowy Nowe. 
Przekazuję podczas sesji celem zabezpieczenia: ostre elementy, druty, szkło, kawałki drewna 
z gwoźdźmi, pręty, ostre druty etc. oraz inne metalowe elementy tylko częściowo zebrane na drodze 
gminnej, sztuk około 50. Jest to załącznik dowodowy po zapoznaniu się z treścią protokołów komisji 
rewizyjnej oraz skarg, wniosków i petycji. Dodała, że wczoraj na miejscu dokonano interwencji policji. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby się wypowiedzieć? 
Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na sołtysa sołectwa Perki-Wypychy. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

sołtysa sołectwa Perki-Wypychy, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr VI/30/2024 
w sprawie rozpatrzenia skargi na sołtysa sołectwa Perki-Wypychy,  

stanowi załącznik nr 21 do protokołu 
 
6) 
 Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego Bożena Perkowska przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Sokoły. 
 Pytań i uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 
o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie opinii 
dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 
22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr VI/31/2024 
w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej  

własność Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 23 do protokołu 
 
Ad. 8. 

Wójt Gminy Radosław Choiński przedstawił założenia do projektu budżetu gminy na 2025 
rok. Zarządzenie nr 40.2024 Wójta Gminy Sokoły z dnia 9 września 2024 r. w sprawie założeń do 
projektu budżetu oraz opracowania materiałów planistycznych do projektu uchwały budżetowej na 
2025 rok stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Radny Marek Czajkowski wystąpił z wnioskiem o ujęcie w projekcie budżetu gminy na 2025 
rok podwyżek dla sołtysów. 

Wójt Gminy Radosław Choiński odpowiedział, że podwyżki diet sołtysów zostaną ujęte 
w projekcie budżetu gminy na 2025 r. Na temat projektu budżetu gminy będziemy jeszcze rozmawiali 
na jednej z kolejnych komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński wystąpił z wnioskiem o ujęcie w projekcie budżetu 
gminy środków na wykonanie dokumentacji technicznej na modernizację hydroforni w Jeńkach i w 
Bruszewie oraz oczyszczalni ścieków w Sokołach. Na ten temat rozmawialiśmy na posiedzeniu komisji 
po zapoznaniu się z opinią przygotowaną przez SKR w Sokołach. Ponadto poprosił o podjęcie rozmów 
z wykonawcą OZE, aby w pierwszym etapie realizacji inwestycji zamontował agregaty prądotwórcze 
w hydroforniach w Jeńkach i w Bruszewie. Zwrócił uwagę, że coraz częstsze braki prądu pozbawiają 
mieszkańców gminy dostępu do wody. Dobrze byłoby problem rozwiązać jak najszybciej to możliwe. 

Wójt Gminy Radosław Choiński odpowiedział, że w projekcie budżetu planujemy ujęcie 
środków na opracowanie dokumentacji na modernizację hydroforni w Jeńkach i w Bruszewie oraz 
oczyszczalni ścieków w Sokołach. Zobowiązał się porozmawiać z wykonawcą inwestycji na temat 
kolejności realizowanych prac. Na tę chwilę trudno jest zagwarantować, czy będzie to możliwe. 

Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego Bożena Perkowska dodała, że nie możemy zapewnić, 
że wykonawca zgodzi się na przedstawiony warunek. Wykonawca otrzyma pieniądze dopiero po 
zakończeniu etapu realizacji zadania. 
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Ad. 9.  
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń 

majątkowych Radnych Gminy Sokoły, która stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
Pytań i uwag nie wniesiono.  
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk przedstawił informację dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych skarbnika gminy, sekretarza gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta, która stanowi załącznik nr 26 do 
protokołu.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 10. 
1) 
 Sołtys wsi Perki-Wypychy Franciszek Kurzyna odczytał podziękowania dla Burmistrza Łap za 
przekazanie 5 ciężarówek gruzu betonowego przeznaczonego na utwardzenie dróg dojazdowych do 
pól rolników Perk-Wypych w gminie Łapy. 
 Pytań i uwag nie wniesiono. 
2) 
 Radny Jan Czajkowski odczytał apel o pomoc dla mieszkanki Kruszewa-Brodowa 
poszkodowanej w wyniku pożaru domu. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
3) 
 Dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach Magdalena Pietruczak zaprosiła 
uczestników sesji i mieszkańców gminy na gminne obchody Święta Niepodległości.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że Rada Gminy Sokoły w całości wyczerpała 
przewidziany porządek obrad w związku z czym o godzinie 12:45 zamknął obrady VI sesji. 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołował: 
Wojciech Maleszko      Przewodniczący Rady  
 

       Tomasz Gosk 
 


